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CDA Leiderdorp Campagneflits februari 2022 

 

 

Veiligheid en verkeer 
 

Het CDA is voorstander van cameratoezicht in situaties waarin de veiligheid in het geding is of waarin 

sprake is van overlast, denk aan snelheidscamera’s. Cameratoezicht mag echter niet ten koste gaan van 

de privacy. 

 

Het CDA vindt dat Leiderdorp goede ordehandhaving nodig heeft. De bestaande formatie kan 

verbeterd worden en bij voorkeur ook worden uitgebreid. 

 

In wijken waar sprake is van parkeeroverlast, kan worden overgegaan op parkeervergunningen. 

 

In veel wijken is de parkeerdruk hoog en daar kunnen geen parkeerplaatsen verdwijnen om meer 

openbaar groen te realiseren. 

 

Leiderdorp heeft de meeste openbare elektrische laadpalen per 1000 huishoudens in Zuid-Holland. 

Versnelde aanleg van parkeerplaatsen met laadpalen door de gemeente is dan ook niet nodig. 

 

Bouwen en wonen 
 

Ook mensen met een modaal of minder dan modaal inkomen moeten in Leiderdorp kunnen wonen. 

Daarom willen wij ook in de komende periode vasthouden aan het beleid dat minimaal 30% van de 

nieuwe woningen in Leiderdorp sociale woningbouw is. 

 

In Leiderdorp is de afspraak dat max. 20% van de beschikbare sociale huurwoningen aan bijzondere 

doelgroepen, waaronder statushouders, mag worden toegewezen. Het CDA is het eens met dit 

percentage. De overige woningen komen toe aan reguliere woningzoekenden. 

 

Onze polders zijn een mooie plek voor recreatie en toerisme. In de Munnikkenpolder moet een 

verbinding komen van de hoek Voorhof/Dwarswatering (voetpad Fluitekruidzoom) naar de Persant 

Snoepweg om daar langs de Dwarswatering verder te kunnen lopen. Ook willen wij investeren in 

goede fietsvoorzieningen en laadpalen voor elektrische fietsen. Hiermee maken we met meer 

investeringen de gemeente aantrekkelijker voor onze inwoners en voor toeristen. 

 

Leiderdorp moet op het gebied van duurzaamheid doen wat nodig is op een wijze die acceptabel en 

betaalbaar is voor onze inwoners. Groene daken zijn goed voor het milieu. De gemeente kan dit 

subsidiëren. Dit kan binnen de bestaande gelden voor duurzaamheid. 

 

Financieel ondersteunen van inwoners bij het verduurzamen van hun woning doen we met landelijk 

geld. De OZB hoeft dus niet omhoog. 
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Economie en bestuur 
 

Voor velen is de zondag een dag van ontspanning, familie- en vriendenbezoek en reflectie. Winkeliers 

mogen niet gedwongen worden open te zijn op zondag. De kleine middenstand wordt hierdoor met 

extra kosten opgescheept en heeft een rustdag minder. Daarom is het CDA er geen voorstander van dat 

alle winkels elke zondag open zijn. Tegelijkertijd realiseren wij ons dat veel mensen gewend zijn aan 

de huidige winkelopeningstijden. Om die reden vinden we het geen zaak voor de gemeente om het 

aantal koopzondagen te beperken. 

 

Het CDA is voor verantwoord financieel gedrag van zowel overheid als burgers. Gokken zet aan tot 

onverantwoordelijk financieel gedrag en het ontstaan van schulden. Het CDA is geen voorstander van 

reclame voor financiële kansspelen. 

 

Het CDA is een open partij. Wij gaan graag het gesprek aan met onze inwoners en hechten 

veel waarde aan initiatieven vanuit de Leiderdorpse samenleving: van inwoners, maar ook vanuit 

sportclubs, verenigingen, scholen, kerken, ondernemers en buurten. Experimenteren met een 

burgerberaad past hier prima bij. 

 

Door het overdragen van projecten aan inwoners vergroot je de betrokkenheid van inwoners bij de 

gemeente. Ook kan het zorgen voor meer sociale cohesie in de buurt, zoals bij de overdracht van 

speeltuintjes of groenbeheer. 

 

Sociale zaken  
 

Structurele tekorten moeten we structureel oplossen, en niet met incidenteel geld, en niet met een extra 

verhoging van de OZB, onze bewoners betalen al meer dan genoeg belasting.  

 

Het CDA vindt dat de gemeente er alles aan moet doen om financiële problemen van mensen te 

voorkomen, dan wel moet helpen deze op te lossen. Er zijn veel regels en voorzieningen. Soms is het 

zo complex dat mensen de weg niet kunnen vinden. De toegankelijkheid van sociale voorzieningen is 

belangrijk. Daarom willen wij dat de gemeente, waar nodig, mensen bij de hand neemt. Dit kan binnen 

de huidige begroting. 

 

Het huidige budget voor kunst en cultuur wordt nog niet goed gebruikt. Geld dat voor kunst en cultuur 

is bestemd, moeten we daar ook aan uitgeven en niet aan andere zaken. 

 

We hebben al grote moeite om te voldoen aan de taakstelling om statushouders te huisvesten, maar 

daar willen we wel ons best voor blijven doen. 

Voor asielzoekers (dus mensen die nog in afwachting zijn van een status) vinden we dat alle 

gemeenten een evenredige bijdrage moeten leveren, dus ook Leiderdorp. Net als in 2015 toen we 

noodopvang realiseerden in de voormalige ROC-locatie, zouden we dat nu weer kunnen doen indien 

de nood hoog wordt. 

 

Met de vele sloten in ons dorp vinden wij het belangrijk dat iedereen in Leiderdorp kan zwemmen. 

Toch zijn wij geen voorstander van schoolzwemmen. Het vraagt veel tijd en logistiek van het 

onderwijs en bovendien halen veel kinderen hun diploma al op kleuterleeftijd, dus ruim voordat het 

schoolzwemmen start. 

Als financiële drempels zwemles van kinderen in de weg staan, moet dit gericht en met specifieke 

maatregelen worden aangepakt. Daarom is zwemles in Leiderdorp ook onderdeel van het 

minimabeleid. 

 

Er mag niet nog meer bezuinigd worden op de bibliotheek, maar er hoeft ook niet meer geld bij. Het 

huidige aanbod is voldoende, er is geld voor collectie, personeel, huisvesting en educatie. 
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Duurzaamheid en milieu 

 
De gemeentelijke opgave om bij te dragen aan het klimaatakkoord loopt via de Regionale Energie 

Strategie (RES) Holland Rijnland. Wij volgen de lijn van de afspraken en voeren het beleid uit. Het 

klimaat is niet onderhandelbaar. Leiderdorp moet doen wat nodig is op een wijze die acceptabel en 

betaalbaar is voor onze inwoners. De lokale belasting mag hiervoor niet stijgen. 
 

In 2018 is een nieuwe bomenverordening aangenomen. Vooruitlopend op de Omgevingswet zijn 

overbodige regels beperkt en wordt gewerkt op basis van vertrouwen. Op verzoek van het CDA heeft 

het College van B&W toegezegd het beleid na 2 jaar te evalueren. De evaluatie is nog niet aan de 

Raad toegezonden. Wij wachten deze eerst af voordat we beleid eventueel gaan aanscherpen. 

Overigens is de verordening op verzoek van onder meer het CDA destijds al aangescherpt wat het 

kappen van bomen betreft. 

 

Wij zijn niet voor een subsidieregeling voor inwoners die tegels uit hun tuin halen. Het kost veel 

capaciteit van het ambtenarenapparaat (en dus geld). En bovendien: wat doe je als (nieuwe) bewoners 

vervolgens weer tegels terugleggen en hoe controleer je dit? Beter is het om aandacht te blijven geven 

aan de operatie Steenbreek en voorlichting. 

 

We zien het niet als taak van de gemeente om aan een circulair ambachtscentrum mee te betalen. De 

gemeente kan gebruik maken van private initiatieven of brengt afvalmaterialen naar het al bestaande 

Repair Café van De Gading, waar het kan worden verwerkt tot nieuwe producten. 

 

 

 

 

 


